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Verslag Rondetafelgesprekken VEBAN voorjaar 2023 
 

 
 
 
Beste tafelgasten, beste leden 
 
In het voorjaar heeft het bestuur van VEBAN drie rondetafelgesprekken georganiseerd om 
met leden en vrienden van VEBAN te spreken over de vereniging, haar doelen en haar 
toekomst. De centrale vragen van de avond waren: Wie zijn we? Wat willen we doen en 
waar willen we met VEBAN naartoe?  
 
Het bestuur kijkt terug op drie interessante en gezellige avonden. De gesprekken leverden 
inzichten op waar het bestuur concreet gevolg aan wil geven. Die voorstellen zijn tijdens de 
Algemene Ledenvergadering van 20 april 2023 aan de leden voorgelegd.  
 
Terugblik rondetafelgesprekken 
 
Het waren drie zeer verschillende gesprekken. En het is onmogelijk om alles wat er tijdens 
deze avonden is besproken weer te geven. Het bestuur heeft getracht de grote lijnen te 
herkennen en daarop te acteren.  
 
Het eerste gesprek vond plaats bij restaurant IJver en stond voornamelijk in het teken van de 
maatschappelijke rol van bedrijven en hoe VEBAN aan dat gedachtengoed vorm zou kunnen 
geven. De nadruk op dit onderwerp kwam mede door de deelname van twee eigenaren van 
B Corps-gecertificeerde bedrijven en de stadsdeelvoorzitter. Het was een zeer interessant 
gesprek en een aantal tafelgasten raakten erdoor geïnspireerd. Het onderwerp vraagt nog 
wel verdere uitdieping, daar zijn we niet in één avond uitgekomen. Wel zou VEBAN een 
aantal thema’s kunnen benoemen om samen met een groep geïnteresseerde ondernemers 
op door te gaan. Onderwerpen die werden genoemd waren: 

- Werkgeverschap van de toekomst 
- Kansen voor jongeren 
- Liefde voor techniek bevorderen 
- Opleiding en scholing 
- Nieuwe vormen van sponsoring en filantropie 
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Daarnaast werd ook genoemd dat er veel waarde wordt gehecht aan de 
belangenbehartiging door VEBAN. Het Noordse bedrijfsleven heeft een stem nodig richting 
politiek en bestuur.  
 
Tijdens de tweede avond in de IJkantine was een terugkomend thema – naast de aandacht 
die werd gevraagd voor de netwerkfunctie van VEBAN - het belang van een sterke 
belangenbehartiging van het bedrijfsleven richting de gemeente.  
Daarbij werd ook geopperd de samenwerking met ORAM te intensiveren om meer 
slagkracht, een grotere achterban en een eensluidende ondernemersstem te hebben 
richting de gemeente. Om het verschil in slagkracht inzichtelijk te maken: ORAM heeft 12 fte 
aan inzetbare uren, VEBAN heeft er 0,9. Samen zouden we veel meer zaken kunnen 
uitdiepen. Met een meer structurele samenwerking zouden onze leden bovendien ook meer 
gebruik kunnen maken van het netwerk van de ORAM-leden.  
 
Tegelijk werd wel gesteld dat VEBAN een Noords netwerk en merk zou moeten blijven. 
Structurele samenwerking op inhoud en organisatie met ORAM is goed, erin opgaan niet. De 
naam en het netwerk geven we niet op.  
 
Tijdens de derde avond werd duidelijk dat de tafelgasten pleiten voor meer netwerkborrels. 
En dat er aan die netwerkborrels meer inhoud kan worden gegeven, bijvoorbeeld door 
sprekers uit te nodigen.  
 
Concrete stappen  
 
Het bestuur is naar aanleiding van de rondetafelgesprekken voornemens om: 
 

- Het netwerken meer ruimte te geven: er komt een maandelijkse borrel op een vaste 
plek. In eerste instantie in het NDSM-café. Er moet nog wel besloten worden hoe de 
borrels gefinancierd worden, alle drankjes op kosten van VEBAN, cq. de contributie, 
is niet haalbaar.  

- Meer inhoud te geven aan bijeenkomsten: bijvoorbeeld door sprekers uit te nodigen 
bij deze borrel. Het bestuur gaat een aantal concepten uitproberen. 

- De belangenbehartiging voortzetten en versterken. VEBAN gaat door met de 
samenwerking met andere ondernemersverenigingen in de omgeving, zoals OVZZ, 
CBO en ORAM.  

- Om de belangenbehartiging te versterken en om een toekomstbestendige vereniging 
te zijn heeft het bestuur aan de ALV gevraagd wat ze ervan vindt als VEBAN en ORAM 
verkennen hoe een structurele samenwerking vorm zou kunnen krijgen. VEBAN moet 
daarbij volgens het bestuur als aparte entiteit voor Noord blijven bestaan. De ALV 
heeft ingestemd met deze verkenning. Tijdens de volgende ALV worden de leden 
geïnformeerd over de bevindingen.  

 
Het bestuur wil alle tafelgasten nogmaals bedanken voor de tijd en de moeite die ze hebben 
genomen om mee te denken over de VEBAN, nu en in de toekomst. Opdat het bedrijfsleven 
in Noord bloeiend mag blijven.  
 

*** 


